
تراكم جمعي��ت زنداني��ان در زن��دان اصفهان 
مس��ئولان قضايي اس��تان را نگران كرده و آنان 
را برآن داش��ته كه به فكر راه حل  مناسبي براي 
اين مشكل در كنار موضوعات فرهنگي مرتبط با 

كاهش جمعيت كيفري شوند. 
 استاندار اصفهان آماده س��ازي ساختمان جديد 
زندان مركزي اصفهان را ضروري مي داند و تأكيد 
مي كند: بايد توجه داشت كه زندان فعلي اصفهان 
طبق شرايط قبل ساخته شده و پاسخگوي نياز 
فعلي استان نيست و بايد عمليات اجرايي زندان 

جديد اصفهان مورد توجه جدي قرار گيرد.
  رس��ول زرگرپور با اش��اره به همكاري خيرين 
و امام جمع��ه اصفهان در بهب��ود وضعيت زندان 
مركزي اصفهان مي گويد: خوشبختانه وضعيت 
اين زندان طي يك س��ال گذشته نسبت به زمان 
قبل تر شرايط بهتري اس��ت.  استاندار اصفهان با 
اش��اره به نامه نگاري هاي صورت گرفته از سوي 
مسئولان استاني با مسئولان ملي اظهار مي كند: 
تاكنون س��ه نامه از سوي مس��ئولان عالي رتبه 
اصفهان براي رسيدگي به وضعيت زندانيان استان 

براي مسئولان ملي ارسال شده است. 
   اعتبار نيست!

س��اختمان جديد زندان اصفه��ان، در زميني به 
مساحت 80 هكتار در اطراف اصفهان و با ظرفيت 
10 هزار نفر در مدت س��ه سال توس��ط قرارگاه 

سازندگي خاتم الانبيا به بهره برداري مي رسد. 
مدي��ركل زندان هاي اس��تان اصفهان با اش��اره 
به كمبود فض��ا در زندان هاي اس��تان مي گويد: 
با همكاري ق��وه قضاييه و معاون��ت برنامه ريزي 
اس��تانداري 6 هزار متر از فض��اي زندان مركزي 
اصفهان تغيير كاربري پيدا كرد و به اردوگاه اضافه 
شد.  رمضان اميري تأكيد مي كند: در حال حاضر 
زندان مركزي اصفهان ب��ا توجه به تعداد ورودي 
مددجويان به زندان دچار مشكلات جدي است اما 

هيچگونه اعتبار ملي و استاني براي زندان جديد 
اصفهان اختصاص نيافته است. 

اميري با اشاره به بي توجهي مسئولان نسبت به 
احداث زندان جديد اصفه��ان مي گويد: طي دو 
سال گذشته هيچ اعتبار ملي و استاني براي زندان 
جديد اصفهان تخصيص نيافته و اين شرايط باعث 

شده كه اين پروژه در بن بست اعتبارات بماند. 
وي تصريح مي كند: در سال گذشته بيش از ۳6 
هزار نفر به زندان هاي استان ورود پيدا كرده اند، 
اين در حالي است كه زندان هاي استان ظرفيت 

پذيرش اين تعداد مددجو را ندارد. 
به گفته اميري، پروژه زندان جديد اصفهان قرار 
اس��ت در ش��رق اصفهان، در زميني به مساحت 
1۲0 هزار متر مربع به بهره برداري برسد و تاكنون 
۴0درصد پيشرفت داشته است.  مديركل زندان ها 
و اقدامات تأميني و تربيتي استان اصفهان با بيان 
اينكه اعتبار مورد نياز برآورد ش��ده براي ساخت 

اين زن��دان در س��ال ۹1 بي��ش از 1۴0 ميليارد 
تومان بوده اس��ت، مي افزايد: هر چه بهره برداري 
از اين پ��روژه به طول بينجامد اعتب��ار مورد نياز 
نيز افزايش خواهد يافت. وي م��دت زمان مورد 
نياز براي ساخت اين زندان را پنج سال دانسته و 
مي گويد: البته همين مدت نيز منوط به پرداخت 

به موقع اعتبارات است. 
اميري با بيان اينكه براي انتق��ال زندان مركزي 
به خارج از حوزه ش��هر اعتباراتي در نظر گرفته 
شده، مي گويد: در حال حاضر 1۲ مركز نگهداري 
از زندانيان در اس��تان فعال  هس��تند و براي رفع 
مشكلات فضاي نگهداري زندانيان زندان كاشان 

و نجف آباد تا 1،5 سال آينده احداث مي شوند. 
   افزايش جمعيت زندان ها طبيعي است

بروز تنش ها و اختلافات، اختلاط هاي فرهنگي، 
حاشيه نش��يني ها، برخورد ه��ا و تضاد ه��ا همه 
زمينه س��از بروز جرم در جامعه مي شود و باعث 

مي شود تا جمعيت كيفري زندان ها افزايش يابد. 
يك جامعه ش��ناس و اس��تاد دانش��گاه افزايش 
جمعي��ت زندان ه��ا را امري طبيع��ي مي داند و 
مي گويد: زمان��ي در اصفهان ح��دود ۴00 هزار 
نفر زندگي مي كردند ولي اكن��ون جمعيت اين 
شهر نزديك به ۲ ميليون نفر است.  نجمه رحمت 
زاده در گفت وگ��و با »جوان« تصري��ح مي كند: 
يكي از بهترين و مدرن ترين تصميماتي كه طي 
سال هاي گذش��ته در اين زمينه گرفته شده بود 
موضوع كاهش جمعيت كيف��ري و بحث حبس 
زدايي اس��ت كه هرچند به طور كام��ل اجرايي 
نشد، ولي تأثير فراواني در نوع نگاه و نگرش بدنه 
دستگاه قضايي به موضوع تراكم جمعيت كيفري 

كشور داشته است. 
   شرايط زندانيان اصفهان نامناسب است

عضو شوراي ش��هر اصفهان و رئيس كميسيون 
اقتصادي اين ش��ورا نيز ش��رايط زندگي افرادي 
كه در زندان به س��ر مي برند را نامناسب دانسته 
و مي گويد: تك تك اعضاي شوراي اسلامي شهر 
اصفهان اعتقاد دارند ه��ر كاري را براي كمك به 
وضعيت فعل��ي انجام دهند ت��ا زنداني با كيفيت 
مطلوب در جايي ديگر اح��داث و زندانيان از اين 

مكان خارج شوند.  
كري��م داوودي وضعي��ت زن��دان اصفه��ان را از 
جهت كمبود فضا بس��يار نگران كننده خوانده و 
تأكيد مي كند: پيش بيني ها حاكي از اين بود كه 
مشاركت كننده زمين زندان موجود را بردارد و به 
جاي آن ساختمان جديد زندان را احداث كند كه 
محقق نشد اما به هر حال هر آنچه از دست شوراي 
شهر اصفهان در اين باره برآيد، دريغ نخواهد كرد.  
ديگر عضو شوراي شهر اصفهان هم معتقد است 
وضعيت كنوني زندان اصفهان نسبت به چند سال 

گذشته بسيار بهتر شده است. 
عباس حاج رسولي ها با اشاره به جابه جايي زندان 
اصفهان مي گويد: بح��ث جا به جايي زندان چند 
سالي است كه مطرح و مصوب شده و براي احداث 
آن زميني را در شرق اصفهان در نظر گرفته اند اما 
به نظر من بايد زندان فعلي به سرمايه گذار بخش 
خصوصي واگذار و به مجتمع مس��كوني- اداري 
تبديل شود تا پول آن صرف ساخت زندان جديد 
ش��ود.  وي خاطر نش��ان مي كند: اينك��ه زندان 
جا به جا مي شود يا خير، بايد گفت اين زندان حتماً 
جا به جا خواهد شد و دولت هم بايد بودجه لازم را 
براي جا به جايي آن اختصاص دهد چراكه بودجه 

زندان از نظر سرانه بسيار اندك است. 
    

به هر حال قرار است يك جابه جايي غول آسا در 
اصفهان اتفاق بيفتد، از اين خانه به آن خانه شدن 
براي جمعيت چند هزار نفره اي صورت مي پذيرد 
كه هر كدام از اين هزار نف��ر را بايد با تدابير ويژه 
امنيتي و مراقبت هاي ويژه به خانه نو بدرقه كرد. 
مسئولان زندان تأكيد دارند مكان جديد زندان در 
رسانه ها اعلام نشود تا حساسيت هاي اجتماعي را 
برانگيخته نكند، ولي فرجام زندان قديم را بسته 
به تصميم ش��وراي ش��هر مي دانند و مي گويند 
زندان دس��تگرد را تحويل شوراي شهر مي دهند 
تا بخشي از هزينه هاي ساخت زندان جديدشان 

تأمين شود.  
در حال حاضر سرانه  فيزيكي هر يك از مددجويان 
زندان هاي اس��تان اصفهان ۷ متر است و اين در 
حالي است كه سرانه  اس��تاندارد كشوري 1۲،5 
متر اس��ت؛ از اين رو از تمام مس��ئولان استاني و 
ملي انتظار م��ي رود در خصوص تأمي��ن اعتبار 
س��اخت زندان جديد اصفهان اق��دام جدي تري 

داشته باشند. 
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زندانياناصفهان5سالديگربهخانهنوميروند
استاندار:باتبديلزندانفعليبهمجتمعمسكوني-اداريبخشيازهزينهاحداثساختمانجديدتأمينميشود

مديركلراهوشهرسازياس�تانمركزيازاجراي550پروژهدر
حوزهراهوشهرسازيدرنقاطمختلفاستانخبرداد.

مجيدرضا نصرالله نژاد در نشس��ت مطبوعاتي ش��وراي حمل و نقل با 
رسانه به مناسبت هفته حمل و نقل گفت: اين پروژه ها شامل ۴1 واحد 
ساختماني، سه باب بيمارستان در شهرهاي خنداب، زرنديه و خمين، 
تقاطع غير همسطح سنجان، تعريض محورها، لكه گيري و آسفالت است 
و بهره برداري از آنها انقلابي در خدمات اين حوزه ايجاد مي كند.  وي با 
بيان اينكه ساخت هشت واحد دولتي در اراك، كتابخانه مركزي، پايگاه 
انتقال خون و ايستگاه هواشناسي از ديگر طرح هاي در حال ساخت در 
استان مركزي است،  افزود: در شهرستان اراك ۳60 هكتار بافت فرسوده 
در منطقه باغ خلج و فوتبال شناسايي و ساماندهي شده و نوسازي اين 
سكونتگاه هاي غير رسمي در اولويت كارهاي راه و شهرسازي است.  وي 
ادامه داد: ساماندهي مناطق حاشيه اي و برنامه ساخت مسكن اجتماعي 
با هدف پيش��گيري از توسعه سكونتگاه هاي غيررس��مي و ساماندهي 
متقاضيان مسكن كم درآمد و متوسط در دست پيگيري است همچنين 
ساخت و ساز در بافت هاي فرس��وده به صورت تجميعي و ارتفاع سازي 
دنبال مي شود و در اين راستا بهره گيري حداكثري از مشاركت مردمي 
با هدف كاهش بار مالي از دولت دنبال مي شود.  نصرالله نژاد افزود: ۳50 
گروه زمستاني با ۳1۷ دستگاه ماش��ين آلات و ۲۹ راهدارخانه با شروع 
فصل سرد سال آماده ارائه خدمات به در راه ماندگان احتمالي هستند.  
مديركل راه و شهرس��ازي اس��تان مركزي همچنين بر توسعه راه هاي 
استان مركزي تأكيد كرد و گفت: پيمانكار محور دو بانده خمين – اراك 
۲00 ميليارد ريال طلب دارد و كمبود اعتبار در اين محور از مشكلات 
عمده راهس��ازي اس��ت. نصرالله نژاد افزود: در صورت رفع معارض در 
حسن آباد و منطقه گيلي، عمليات دو بانده شدن محور خمين – اراك 

تا پايان امسال به طول هشت كيلومتر كليد مي خورد. 

رئيسدانش�گاهعلومپزش�كيتبريزازپيگيريبرايراهاندازي
بيمارستانييكهزارو500تختخوابيدرتبريزخبرداد.

محمدحسين صومي با بيان اينكه تعداد شش بيمارستان ۲50 تختخوابي 
در زير مجموعه اين بيمارس��تان بزرگ احداث مي شود ، گفت: بيشترين 
بخش نارضايتي در بيمارستان هاي دولتي مربوط به حوزه هتلينگ است، 
به همين دليل در تلاش براي بهسازي هر چه بيشتر محيط بيمارستان ها 
و ايجاد محيطي فرح بخش براي بيماران هستيم.  وي با بيان اينكه يكي از 
سياست هاي دانشگاه علوم پزشكي براي حل اين موضوع بازسازي و نوسازي 
بيمارستان هاي قديمي است، افزود: مثلاً بيمارستان شهيد قاضي تبريز كه 
مخصوص بيماران مبتلا به سرطان است و ساختمان آن عمري ۳5 ساله 
دارد، بازسازي شده و بهمن ماه امسال تعميرات آن به اتمام مي رسد.   صومي 
همچنين با اشاره به اينكه پيش از اين ۴0 درصد از روستاهاي استان فاقد 
خانه بهداشت و پزش��ك بود، گفت: در حال حاضر اين مشكل نيز برطرف 
شده و ۴00 مركز بهداش��تي و درماني در اين مناطق فعال است.  رئيس 
دانشگاه علوم پزشكي تبريز با تأييد اينكه ما در حوزه كيفيت خدمات دهي 
به بيماران مشكلاتي داريم و اين نقد به مجموعه علوم پزشكي وارد است، 
افزود: طبق نظرسنجي ۷۳ درصد از مردم از مجموعه خدمات رضايت دارند 
و ۲۷ درصد نارضايتي مربوط به برخوردهاي ناصحيح از سوي نيروي انساني 
و كادر پزشكي با بيماران است.   وي با بيان اينكه شايد حذف بهيار و واگذاري 
وظايف آنها به پرستاران علت بخش��ي از اين برخوردهاي نامناسب است، 
گفت: فشار زيادي روي پرستاران تحميل مي شود و اين مشكل باعث كاهش 
كيفيت خدمات پزشكي شده اس��ت.   رئيس دانشگاه علوم پزشكي تبريز 
افزود: راه اندازي بيمارستاني يك هزار و 500 تختخوابي در تبريز موضوعي 
كلان است كه مجموعه شهرداري و شوراي شهر تبريز نيز موافقت ضمني 

خود را براي كمك به احداث اين بيمارستان عنوان كرده اند. 

گازبه3روستايديگراردبيلميرود
فرمانداراردبيلازاختصاص800ميليون

خبرنگارجوان
    اردبيل

توماناعتباربرايعملياتگازرس�انيبه
سهروستايشهرستاناردبيلخبرداد.

جواد زنجاني در آيين كلنگ زني عمليات گازرساني به سه روستاي اردبيل 
گفت: با گازرساني به س��ه روس��تاي پيرآلقر، الماس كندي و روشنق از 
روستاهاي تابعه بخش مركزي شهرستان اردبيل، 1۹۲ خانوار از نعمت 
گاز بهره مند شده و 185 انشعاب به خانواده ها واگذار خواهد شد.  وي افزود: 
پيمانكار اين پروژه مشخص شده و متعهد شده در ۲۷0 روز آينده كار را به 
اتمام برساند.  فرماندار اردبيل خواستار مديريت انرژي و استفاده از انرژي 
پاك به نحو مطلوب شد و گفت: بايد در مهندسي ساختمان ها تجديدنظر 
شده و همچنين الگوي مصرف و صرفه جويي بايد متناسب با شرايط تغيير 
يابد تا به نحو مطلوب از اين نعمت خدادادي استفاده كرد.  در اين مراسم 
عبداللهي معاون بهره برداري شركت گاز استان اردبيل نيز از روند گازرساني 
به روستاهاي استان اردبيل به ويژه مركز استان گزارشي ارائه كرد و خواستار 

همكاري مردم در زمينه ارائه خدمات مطلوب به روستاييان شد. 

اختصاص400ميليونتومان
بهبهداشتودرمانميبد

معاونبهداش�تيدانشگاهعلومپزشكي

خبرنگارجوان
         يزد

شهيدصدوقي)ره(يزدازتخصيصمبلغي
بي�شاز۴ميلياردو100ميلي�ونريالبه

بهداشتودرمانميبدخبرداد.
محمدحس��ين لطفي گفت: يك ميلي��ارد و 600 ميليون ري��ال از اين 
اعتبارات كه از محل حوزه معاونت بهداشتي دانشگاه است ويژه مناطق 
روستايي و ۲ ميليارد و 500 ميليون ريال هم براي مراكز بهداشتي شهري 
در نظر گرفته شده است.  وي همچنين با اشاره به مشكلات كشتارگاه 
ميبد گفت: توضيحات فرماندار در رابطه با مشكل كشتارگاه در شهرستان 
ميبد اميدواركننده بود و با مصوبه استاني كه در حل مشكل كشتارگاه 
شهرستان هاي ميبد و اردكان وجود دارد، بايد تا ساخت كشتارگاه جديد، 
كشتار در كشتارگاه صنعتي يزد انجام شود.  لطفي در ارتباط با كمبودهاي 
بيمارستان و شبكه بهداشت ميبد افزود: كمبودها در حوزه نيروي انساني 
شبكه و بيمارستان هم بررسي شد و مقرر گرديد معاون توسعه دانشگاه 
تا حد امكان از اختيارات و مجوزهايي كه در اختيار دارد براي تكميل و 
تأمين نيروي مورد نياز استفاده كند.  وي از بازسازي و جايگزيني بخشي 
از تجهيزات بيمارستان ميبد خبر داد و افزود: بخشي از تجهيزات فعلي 
بيمارستان نياز به بازس��ازي، تعويض و جايگزيني دارد كه با مبلغ قابل 

توجهي كه در نظر گرفته شده نوسازي مي شود.

دشتهومندآبسردبهبحراننزديكشد
دشتهومندآبسردباتوجهبهبرداشتهاي

خبرنگارجوان
        دماوند

بيرويهآبدرحالنزديكش�دنبهمرز
بحراناست.

رئيس اداره امور منابع آب شهرستان دماوند با اعلام اين مطلب گفت: ميزان 
برداشت  از سطح آب  دشت هاي ممنوعه شهرس��تان دماوند بيش از حد 
مجاز است و با افزايش برداشت از سطح آب ها، ميزان املاح افزايش پيدا 
مي كند كه در اين زمينه بايد با اجراي طرح هاي عمراني از آن جلوگيري 
كنيم. سيدحميدرضا حسيني با اشاره به اينكه دشت هاي ممنوعه از طريق 
رسانه ها به مردم معرفي مي شود، افزود: دشت هومند آبسرد جزو مناطق 
ممنوعه محسوب مي شود؛ مناطق ديگري به نام دشت هاي ممنوعه بحراني 
داريم كه در آن مناطق كاهش آب مخزن بيشتر از حد مجاز صورت مي گيرد 
و با نشست زمين، افزايش املاح، پيشرفت آب شور و خسارات فراواني همراه 
است. رئيس اداره امور منابع آب شهرستان دماوند با تأكيد بر اينكه دشت 
هومند در حال نزديك شدن به مرز بحران است، ادامه داد: اكنون افت هاي 
1،5 مترمكعبي در آن منطقه وجود دارد كه بايد اين موضوع را جدي بگيريم 
و براي آن برنامه ريزي داشته باشيم. حسيني با بيان اينكه ميزان مصرف 
آب هاي زيرزميني به شدت افزايش پيدا كرده است، گفت: مطالعه ميزان 
بهره برداري از چاه ها هر چهار سال انجام مي شود كه در آخرين مطالعات در 
سال ۹۲، از 5 هزار و 1۲1 حلقه چاه بهره برداري صورت گرفته كه نسبت به 

چهار سال گذشته آن ۷00 حلقه افزايش پيدا كرده است.

20مركزفرهنگيوتبليغاتيجديددرالبرز
مجوزتأسيسگرفت

سرپرستمعاونتفرهنگيومطبوعاتياداره

خبرنگارجوان
        البرز

كلفرهنگوارش�اداسلامياس�تانالبرزاز
تأسيس20مركزفرهنگيوتبليغاتيخبرداد.
محمد طاهري با بيان اينكه در شصت و هشتمين جلسه كميته تبليغاتي 
و فرهنگي استان با تأسيس ۲0 مركز فرهنگي و تبليغاتي ديگر موافقت 
شد، گفت: در اين جلسه با تأسيس چهار كانون آگهي و تبليغاتي و تمديد 
هش��ت پروانه فعاليت تبليغاتي موافقت شد همچنين كميته تبليغات 
اس��تان پروانه فعاليت ۴8 كانون آگهي و تبليغاتي را به استناد ماده 1۹ 
آيين نامه تأييد كرد و بدين ترتيب تع��داد كانون هاي آگهي و تبليغاتي 
فعال در استان به ۲00 كانون رس��يد.  وي افزود: علاوه بر اين در شصت 
و هشتمين جلسه كميته فرهنگي استان با تأسيس ۹ مؤسسه فرهنگي 
هنري، تمديد پروانه فعاليت دو مؤسس��ه فرهنگي هنري و انتقال يك 
مؤسسه فرهنگي هنري از اس��تان يزد به البرز نيز موافقت شد.  طاهري 
ادامه داد: تأسيس پنج چاپخانه و دو مركز نشر و همچنين انتقال دو مركز 

نشر به استان تهران از ديگر توافقات حاصل شده در اين جلسه بود. 

آغازتوزيعشيردرمدارسكاشان
كارشناسمسئولپشتيبانيوتغذيهمديريت

خبرنگارجوان
        كاشان

آموزشوپرورشكاشانازآغازطرحتوزيع
شيردرمدارساينشهرستانخبرداد.

س��يدحامد عزيزي گفت:جامعه ه��دف در اجراي اين ط��رح تمامي 
دانش آموزان مدارس دوره ابتدايي، متوس��طه اول و پيش دبس��تاني 
مدارس شهرستان كاشان مي باشد.  وي افزود: در سال جاري براي اولين 
مرتبه مدارس متوسطه و هنرستان هاي دخترانه نوبت دوم و مدارس 
غيردولتي نيز شامل طرح توزيع شير رايگان مي باشند.  عزيزي ادامه 
داد: روزانه 50 هزار ليوان شير، در بسته هاي ۲00 سي سي با ۲/5 درصد 
چربي كه از شيرخام صنعتي با رعايت ضوابط بهداشت و استاندارد توليد 
شده به همراه ني و با حفظ زنجيره سرد در مدارس اين شهرستان توزيع 
مي شود.  وي گفت: توزيع شير مدارس از نيمه دوم آذر شروع شده و به 
صورت روزانه خواهد بود كه مديران واحدهاي آموزشي موظف هستند 
در فاصله زماني 8 تا 10 صبح انجام دهند.  عزيزي گفت: در مدارسي كه 
كلاس ها در نوبت بعد از ظهر تشكيل مي گردد، از شير استريل استفاده 

مي گردد كه توزيع شير در فاصله زماني 1۴ تا 15 انجام خواهد شد. 

بهرهمندي6هزارمددجويلرستاني
ازآموزشهايفنيوحرفهاي

ازابتدايس�الجاريتاكنونبيشاز6هزار

خبرنگارجوان
        لرستان

مددج�ويلرس�تانيازآموزشه�ايفنيو
حرفهايبهرهمندشدند.

قائم مقام كميته امداد استان لرستان با اعلام اين مطلب گفت: كميته امداد 
امام خميني )ره( با اجراي برنامه هاي توسعه آموزش هاي فني و حرفه اي در 
چهار سرفصل توسعه آموزش هاي فني و حرفه اي بلند مدت، آموزش هاي فني 
و حرفه اي كوتاه مدت، حرفه آموزي دانش آموزان دبيرستاني و آموزش هاي 
استاد شاگردي در تلاش است تا در جهت توانمندسازي خانواده هاي محروم و 
كم بضاعت گامي مؤثر بردارد.  مجيد طائف افزود: اين دوره هاي آموزشي با در 
نظر گرفتن موقعيت سني، استعداد و همچنين شرايط مددجو براي اجراي 
طرح هاي اشتغال برگزار مي ش��ود. قائم مقام كميته امداد استان لرستان 
ادامه داد: در هشت ماهه گذشته تعداد 6 هزار و ۳55 نفر از مددجويان تحت 
حمايت )فرزندان مددجو، زنان سرپرس��ت خانواده و غيره( از آموزش هاي 
كوتاه مدت و بلند مدت در زمينه هاي خياطي، طراحي دوخت، پرورش قارچ، 
آرايشگري، كشاورزي، كارآفريني و غيره بهره مند شده اند كه ۴۹ درصد را 
دوره هاي بلندمدت و 51 درصد را كوتاه مدت تشكيل مي دهد و از اين تعداد 

۷6 درصد آموزش ديده ها خانم ها و ۲۴ درصد را آقايان در بر گرفته است. 

اجراي550پروژهراهوشهرسازي
دراستانمركزي

73درصدتبريزيها
ازخدماتپزشكيرضايتدارند

معاونآم�وزش،پژوه�شوفن�اوريوزارت
صنعت،معدنوتجارتگفت:صندوقحمايت
ازصنايعدرياييوصندوقشكوفاييونوآوري

ميتواندكمكحالصنايعباشد.
  علي اصغر توفيق در نشست پژوهشي، آموزشي 
صنعت و معدن ب��ا حضور رئيس و مع��اون امور 

صنايع و معادن سازمان صنعت، معدن و تجارت 
هرمزگان در مجتمع ايزايكو ب��ا بيان اين مطلب 
اظهار داشت: قبلًا وضعيت مجتمع كشتي سازي 
مناس��ب نب��وده و مش��كلاتي را براي كش��ور و 
اس��تان به همراه داش��ته اس��ت.  وي با تأكيد بر 
اين نكته كه صندوق حماي��ت از صنايع دريايي 

و صندوق ش��كوفايي و ن��وآوري مي تواند كمك 
حال صنايع باشد، افزود: براساس هماهنگي هاي 
به عمل آمده قرار بر اين است كه اين صندوق ها 
به حوزه پ ژوهش كم��ك كنند.  توفي��ق يادآور 
ش��د: ش��ركت هاي دانش بنيان صنعتي بايستي 
توس��ط اين صندوق ها حمايت ش��وند.  معاون 

آموزش، پژوهش و فناوري وزارت صنعت، معدن 
و تج��ارت در ادامه ضمن برش��مردن موضوعات 
مرتبط با صنعت و راه هاي حماي��ت از آن گفت: 
اگر شركت هاي دانش بنيان توسط صنايع بزرگ 
تأسيس شود بسياري از مشكلات پژوهشي اين 

صنايع برطرف مي شود. 

صندوقحمايتازصنايعدرياييبايدكمكحالصنعتباشد خبرنگارجوان
    هرمزگان

راهاندازينخستينواحدايمنيبزرگترينپالايشگاهكشور
شبكهتوزيعآبآتشنشانيپالايشگاهميعاناتگازيستارهخليج

خبرنگارجوان
   خوزستان 

فارسبهعنواننخستينواحدايمنياينپالايشگاهتايكماهآينده
بهبهرهبرداريميرسد.

مدير بهره برداري پالايش��گاه ميعانات گازي س��تاره خليج فارس با اعلام اين خبر گفت: به تازگي 
يك تيم 1۳ نفره بهره بردار در محل اين ش��ركت 
مستقر شده و س��عي دارد تا اجراي اين پروژه را 
با سيستم هاي جديد و روش هاي نوين مديريتي 
سرعت ببخشد.  محمدعلي دادور با بيان اينكه در 
حال حاضر به مرحله بهره ب��رداري واحد به واحد 
در اين پالايشگاه نزديك شده ايم، افزود: از اين به 
بعد مسير اجراي پروژه از سوي بهره بردار مشخص 
مي ش��ود بر همين اس��اس و با توجه ب��ه اولويت 
راه اندازي سيس��تم هاي ايمني، تا يك ماه آينده 
شبكه توزيع آب آتش نش��اني وارد مدار عمليات 
مي ش��ود.  دادور با اش��اره به اينكه در صورتي كه 
شبكه آب آتش نشاني اين پروژه زودتر برقرار شود، 

اقدام هاي آزمايشي واحدهاي عملياتي نيز س��ريع تر اجرا مي شود، گفت: پس از بخش ايمني نوبت 
به فلرهاي پالايشگاه مي رس��د.  وي درباره تأمين گاز اين پالايش��گاه گفت: هم اكنون يك واحد در 
اين شركت ايجاد شده كه وظيفه دريافت، لجنگيري، توزيع و. . . گاز دريافتي را بر عهده دارد.  مدير 
بهره برداري شركت پالايش نفت ستاره خليج فارس گفت: بخش عظيمي از واحد توليد آب شيرين 

اجرا شده كه اميدواريم اين قسمت نيز هر چه سريع تر به بهره برداري برسد. 

خطآهنگرمساربهگرگانبرقيميشود
مديركلراهآهنشمالازانجاممذاكراتاوليهبهمنظوربرقيشدن

خبرنگار جوان
   گلستان

خطآهنگرمساربهگرگانباكارشناسانروسخبرداد.
يوسف گران  پاشا در جلسه شوراي هماهنگي حمل و نقل استان گلستان 
كه به مناسبت هفته حمل و نقل و راهداري برگزار شد، گفت: در صورت برقي شدن اين خط ريلي 
ظرفيت حمل و نقل كالا سالانه به 8 تا ۹ ميليون 
تن خواهد رس��يد.  وي افزود: در صورت فعاليت 
موفق خط آهن گرگان به اينچه برون، خط آهن 
گرمس��ار به گرگان برقي مي ش��ود.  گران  پاش��ا 
همچنين از اتصال اين خط آهن به شاهرود خبر 
داد و گفت: سال گذش��ته راه آهن شمال، هشت 
كشته و دو مصدوم برجاي گذاشت و امسال اين 
ميزان به دو كش��ته و شش مصدوم رسيده است.   
مديركل راه آهن ش��مال ادامه داد: خط ريلي از 
گرمس��ار تا گلوگاه و بندرگز بازسازي شده است 
و فقط بندرگز تا گرگان بازس��ازي نش��ده بود، با 
توجه به بهره برداري خط ريلي اينچه برون ميزان 
ترافيك افزايش يافت كه احتياج به نوسازي خط ريلي را دو چندان مي كند.  گران پاشا افزود: حدود 
۲0 كيلومتر از خط ريلي بندرگز تا گرگان بازسازي شده و ۳6 كيلومتر باقي مانده است كه تلاش براي 
تكميل اين خط تداوم خواهد داش��ت.  مديركل راه آهن شمال با بيان اينكه 80 كيلومتر خط ريلي 
اينچه برون، تركمنستان و قزاقستان با حضور رؤساي جمهور سه كشور در گلستان به بهره برداري 

رسيد، گفت: اين پروژه جزو افتخارات استان به شمار مي رود. 

تكميلظرفيتپذيرشزندانيدرزندانمرك�زياصفهانوبهدنبالآن
زمزمهانتقالآنبهمحليديگرمدتهاستبهگوشميرسد،البتهمسئولان
دراينرابطهنظرهايمتفاوتيدارندوليروييكمسئلهنظرهاتقريباًيكي
اس�توآنهماينكههرچ�هزودتربايدب�رايرفعاينمش�كلچارهاي
انديشيد.زنداناصفهانروزگاريباگنجايش100نفرظرفيتدرمركزشهر

اصفهانقرارداشت،كهامروزباگسترششهراينزندانبابيشاز۴هزار
نفرظرفيتدرغرباينشهرواقعشده،امااينكقراراستزندان۴هزار
نفرهايازغرببهشرقشهرنقلمكانكند.زنداناصفهان۳۹سالقبل
جايخودرابهدانشگاههنردادوازبافتتاريخيوفرسودهشهربهحاشيه
شهررفت،اماتوسعهشهر،زندانرادربرگرفتوعرصهرابرآنتنگكرد.

راضيه كشاورز
   گزارش يك


